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Protokoll 
MÖTE  Gesterby-Smedsby byförening, styrelsen 
TID  On 26.10.2012 kl 19.02 – 20.20 
PLATS  c/o Johanna Westman 
NÄRVARANDE  Raimo Mättö (ordf), Johanna Westman, Peter Korhonen, 
 
FRÅNVARANDE Roger Lindman, Asko Haapakoski, Johannes Kangas, Jaakko Rahja 
 
MÖTESFÖRHANDLINGAR 
 
1. Mötet öppnas, laglighet och beslutförhet 

Ordf öppnade mötet samt konstaterade det vara beslutfört, eftersom ordföranden och över 
hälften av medlemmarna var på plats. Kallelse till mötet hade utgått 15.10.2012 per epost. 
Eftersom sekreteraren var förhindrad fördes protokollet av Peter Korhonen. 
. 

2. Arbetsordningen godkänns 
Som stomme för mötesagendan togs årsmötets beslut och förslag, som ska följas upp, samt en 
lägesbeskrivning för de projekt som inleddes vid styrelsemötet 12.6.2012. 

 
3.  ”Smedsby” 

Namnförändringen är slutbehandlad eftersom den inte fick årsmötets stöd. I stället fortsätter 
föreningen på den linje som fick stöd: svenska språket används i dokument och på webbsajten 
i den utsträckning styrelsen finner påkallad. 
 

4. Bredband 
Styrelsen såg Gunnulf Mårtensons PP-presentation av ett bredbandsprojekt i Liljendal där 
fiberkabeln drogs i samma kanal som vatten- och avloppsledningen. 
Beslutades att föreningen i början av 2013 utdelar information och hör sig för om intresset för 
ett motsvarande projekt i Smedsby. Om det finns intresse tas kontakt med Kyrkslätts kommun 
om eventuell lånegaranti etc. 
Raimo Mättö inbjuder Gunnulf Mårtenson att föreläsa om Liljendalsprojektet vid årsmötet i vår.  
  

5. HRT:s försök ”Metropol”-anropstrafik 
Johanna presenterade sitt förslag till enkät om saken. Peter översätter till finska och 
kommentarer tillfogas. Enkäten distribueras samtidigt som bredbandsförfrågningen. 
 

6. Delgeneralplanen och vattenförsörjningen 
Kyrkslätts kommun har i 2013 års budget reserverat pengar för planering av en stomledning. 
Delgeneralplanen behandlas av samhällstekniska nämnden vid mötet 15.11. Info om saken 
på webbsidan. 

 
7. Gemensam badstrand vid Humaljärvi – tillgänglighet 

Ordföranden föreslog att stranden röjs och upprustas till byns badstrand med plats för båtar. 
Möjligheterna till kommunens medverkan utreds. Arja Korhonen fortsätter att utreda 
vägservitutets status. 
 

8. Övriga ärenden 
Invånarna tillfrågas om de vill ha epostmeddelande om att nytt material finns  på 
byföreningens webbsajt. 
 

9. Mötet avslutas 
Mötets avslutades kl 20:20. 

 


